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Vyjádření KOR UPCE k protestní akci „Kolaps systému“ 

 

Koordinační odborová rada Univerzity Pardubice vyjadřuje podporu iniciativě Hodina pravdy v jejich 

snaze o řešení stavu financování českého vysokého školství. I přes finanční prostředky na kohezi mezd, 

přislíbené MŠMT v listopadu minulého roku, nedošlo ke zlepšení finančního ohodnocení akademických 

i neakademických pracovníků, jež i nadále neodpovídá dosaženému vzdělání a vědecko-výzkumné 

činnosti, a to i bez ohledu na to, zda na univerzitě existují jednotné mzdové tarify (jako například právě 

na UPCE). 

 

KOR Univerzity Pardubice se přidává k apelu, aby Vláda České republiky dostála svým programovým 

prioritám a napravila podfinancování českého vysokého školství. Výzvu vnímá jako oprávněný a čísly 

podložený protest nejen proti nedůstojným mzdovým podmínkám, ale také proti nesystémovým krokům 

či neseriózní komunikaci ze strany MŠMT, jež slibuje, ale nekoná. V souladu s Českou konferencí 

rektorů, Radou vysokých škol či Asociací děkanů filozofických fakult se KOR UPCE připojuje 

k požadavku o navýšení rozpočtu v roce 2025 o 10 mld Kč a 10% nárůst investic do vědy. Současně 

upozorňujeme, že je potřeba přijít s řešením, které zajistí stabilní financování vysokého školství ve 

střednědobém horizontu.  
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